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Onderwerp: tweerichtingverkeer Zandwijksingel
Mevrouw, meneer, raadslid, raadsleden,
Graag hierbij het volgende.
Waarom wordt de Zandwijksingel niet geschikt gemaakt voor 2-richtingverkeer?
In 2013 is er een vergadering geweest met desbetreffende verkeersambtenaren en
bewoners van de Leidsestraatweg. Klachten waren toen trillingen aan huizen, auto’s die
te hard reden, fietsers die over het trottoir fietsen vanwege de smalle straat.
Een verkeersambtenaar had toen besloten om het bord op de Jozef Israelslaan - dat
linksaf aangaf richting centrum – weg te halen. Of dat geholpen heeft is de vraag.
Doordat het (auto)verkeer vanaf de Rembrandtlaan niet de Zandwijksingel op mag,
moet het (auto)verkeer via de (woonwijk) Burg. Van Kempensingel, wat ik persoonlijk
geen veilige situatie vind. De Leidsestraatweg gebruiken voor doorgaand verkeer lijkt
mij al helemaal geen veilige situatie. Het wordt door auto’s gebruikt als racebaan.
Mij lijkt het beter om de Zandwijksingel in te stellen als 2-richtingverkeer, maar
inrichten als fietsstraat. De Leidsestraatweg zo inrichten dat doorgaand verkeer niet
mogelijk is, door het éénrichtingsverkeer anders in te stellen.
Graag zie ik uit naar uw reactie.
Vriendelijke groet,




